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 2101100 1المتطلب السابق   مبادئ إدارة الأعمال/     2101213إدارة الشراء والتخزين      

  
تهدف المادة إلى تعريف الطالب بالنشاط الشرائي في منشأة الأعمال من حيث أهميته وأهدافه وعلاقته بالأنشطة الأخرى        

والتعريف بالعملية الشرائية ومراحلها ، إضافة إلى كيفية ممارسة النشاط الشرائي بهدف الحصول على المواد بأقل الأسعار 

ادة إلى التعريف بالشراء بالكمية المناسبة والوقت المناسب والجودة المناسبة والسعر المناسب وبالجودة المناسبة . وتهدف الم
 والمفاضلة بين الموردين وتحليل القيمة وشراء المعدات الإستثمارية ، إضافة للمخزون والرقابة عليه .

 

Purchasing and inventory management (2101213) 

The basic objectives and goals of purchasing and inventory management is to fulfill the basic 
management objectives and goals through controlling and coordinating and execution the functions 
related to the flow of course from inside , through and outside the organization . The effectiveness 

of this task should start from product planning to the final product. So it aims to to introduce the 
student to the functions of course management which includes forecasting , planning purchasing , 

andquality assurance , controlling inventory and course handling.(The prerequisites is : Principles of 
Business Administration, 2101101) 
 


